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Kårstyrelsens sammanträde nr 427 
Mötesdatum: 2016-02-07 Mötestid: 18:30 Plats: Lokalen Bredäng 

Närvarande: Serhat Aktay, Filip Landenius, Petra Ljunggren, Peter Gustafsson, Kjell ”Limpan” 

Lindberg, Robin Engström, Simon Ström, Konstantin von Josefsson. 

 

1. KS öppnande 

Serhat Aktay öppnar mötet.  

2. Val av sekreterare 

Peter Gustafsson väljs till mötessekreterare. 

3. Val av justeringsperson 

Filip Landenius väljs till justeringsperson. 

4. Justering av röstlängd  

Det fastställs att mötet är beslutsmässigt. Det bestäms att justera röstlängden vid behov. 

5. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställs enligt förslag. 

6. Kompletterande val 

Viktor Insulander väljs till assistent på Snabbfötterna. 

7. AU informerar 

Inget att rapportera. 

8. Läger 2015 

Inget att rapportera.  

9. Läger 2016 

a) Kårläger 

Upptäckare och Äventyrare kommer att åka till Brittmäss. Även Kvart i Gustaf funderar på att 

delta. 

b) Spårarscouter 

Waingunga kommer att åka till Vässarö i augusti och Stingarna kommer att åka till 

Pettersberg i början av juni. 

c) Utmanarscouter 

Kvart i Gustaf kommer att paddla kajak och kanske delta i lägret på Brittmäss. 
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10. Scouternas dag 2016 

Kåren ska i år ha en kontroll på Myrstigen och en kontroll på Björnklon. Efter en kort 

diskussion beslutar KS att Serhat meddelar respektive tävlingsledning att kåren kommer att 

hantera dessa kontroller men kan inte i dagsläget namnge dessa. 

11. Rapporter och meddelanden 

a) Avdelningsrapporter 

i. Stingarna:  

Hänt sen senaste KS: Start upp terminen, haft 3 avdmöten. Mycket god närvaro, endast 

1 scout som vi inte sett av alls denna termin. 3 st prova på hittills, vi får se om det blir 

nåt. Aningens stökigt i stora gruppen, har provat att ha två stycken inledningslekar, med 

halva avdelningen i varje och sen byte. 

Kommer hända fram till nästa KS: Fortsatt verksamhet. 

ii. Waingunga:  

Limpan rapporterar att avdelningen har 33 st scouter och att det för närvarande är 

intagningsstopp. I övrigt funkar verksamheten bra. 

iii. Snabbfötterna:  

Hänt sen senaste KS: Vi har haft möten i vanlig ordning tyvärr så höll inte vintern i sig så 

den gången vi hade planerat pulkamöte så var de snöstorm men ingen snö på marken. 

Vi har gjort om i patrullerna så att vi delar lite på kompisgäng och minskar polariseringen 

som började att skapas på slutet av höstterminen. 

Under våra första möten har vi varit färre än i slutet av 2015. Men jag hoppas att jag kan 

få tillbaka några stycken med SMS kampanj. 

Viktor har kommit in som assisterandeledare bar under våra första möten vi har haft nu. 

Magnus var nere och hjälpte till under mötet i måndags också. 

Kommer hända fram till nästa KS: Vi kommer att ha vanliga inomhus möten knopar, 

woodcraft och sjukvård. vi kommer att ha övernattning 19-20 mars stugan är inte helt 

spikad, vi är på torpet om inga äventyrar scouter är där. 

iv. Gnagarna:  

Hänt sen senaste KS: Haft möten med bland annat woodcraftmemory, knophandel och 

pulkarace, delat upp avdelningen i fyra patruller istället för tre. Passar bra då det blir 

jämnare patruller och färre patrullmedlemmar i varje. 

Scouterna har fått skriva lappar med aktiviteter och lekar som de ville genomföra. 

Mötena är uppbyggda på ett sätt som gör att de går att hållas på få ledare trots fler 

patruller. 

Vi har haft bra närvaro med ca 15-20 scouter på mötena. 
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Kommer hända fram till nästa KS: Vi kommer att ha föräldramöte där vi dels kommer 

prata om övernattningen men också låta föräldrarna vara med under mötet och tävla 

och se vad scouterna gör. 

Vi kommer ha en övernattning 19-21 februari där vi behöver hjälp med kök. Frågan har 

också ställts till föräldrarna och kommer tas upp under föräldramötet. 

Vi kommer också att ha dramatiserat möte innan övernattningen med introsketch samt 

genomgång av sjukvård/hur man klär sig vid kyla och vad som är viktigt att tänka på. 

Övrigt: Ledarmässigt skulle vi behöva vara fler då de senaste mötena har bestått av två 

ledare och en stor del av ledarteamet kommer få mindre tid att lägga på scouterna pga 

studier bland annat. 

v. Skogsmännen:  

Muntlig info via Filip, funkar bättre än hösten. Simon och iii hjälper till. 

vi. Rovfåglarna:  

Inget att rapportera. 

vii. Gustaf Senior:  

Hänt sen senaste KS: Haft några möten med blandad närvaro. 

Kommer hända fram till nästa KS: Vi vill åka till Torpet 19-21 februari för att ha 

övernattning. Kommer ha HLR-möte som Daniel Mathlein håller i. 

b) KUL 

Kårutbildare Åsa har skickat in en skriftlig rapport. Ett antal ledare i kåren behöver gå Trygga 

Möten.  

c) Rekrytering  

Inget att rapportera. 

d) Lokaler och material: Petra uppger att det luktar illa i lokalen på Rehnsgatan och att luften är 

dålig. 

e) Pettersberg Inget att rapportera. 

f) Ekonomi Kassören lämnar rapport över utfall och prognos gällande resultatet samt en 

balansrapport. Resultatprognosen visar att kåren kan komma att gå med ett antal tiotusen i 

förlust i år. En diskussion förs om att söka pengar från Gustav Vasa församling. 

12. Övrigt 

Inga övriga punkter.  

13. Infobladet 

Ett antal punkter att tas med i nästa Infoblad togs fram. 

14. KS avslutas 

Serhat Aktay avslutar mötet. 
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____________________________ ____________________________ 

Serhat Aktay Peter Gustafsson 

Mötesordförande Mötessekreterare 

 

 

____________________________ 
Filip Landenius 
Justeringsperson  


